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Abstract (en)
Improvements to electrical connector housings comprising a socket (female housing) element (2) and a plug (male housing) element (1),
characterised in that the plug element (1) includes an inclined elastic blade terminal (8) fastened, at an intermediate point along its length, to a stop
(18), whereas the socket element has a passage (20) intended to accommodate the elastic strip (8) and, at an intermediate point on the former, is
extended by a projection (21) located on the path of the stop (18) and having, facing the side of the opening of the socket element (2), an abrupt
feature (21a) connected at right angles to a part (21b) which is itself connected at right angles to a retaining abrupt feature (21c) intended to ensure,
together with the stop (18), that the two housing elements are locked together. <IMAGE>

Abstract (fr)
Perfectionnements aux boîtiers de connecteurs électriques comprenant un élément de boîtier femelle (2) et un boîtier mâle (1), caractérisés en ce
que l'élément de boîtier mâle (1) comporte une languette élastique (8) inclinée, solidaire en un point intermédiaire de sa longueur, d'une butée (18),
tandis que l'élément de boîtier femelle présente un passage (20) destiné à recevoir la barrette élastique (8) et, en un point intermédiaire duquel,
s'étend une saillie (21) située sur le trajet de la butée (18) et présentant, tourné du côté de l'ouverture de l'élément de boîtier femelle (2), un abrupt
(21a) raccordé à angle droit à une partie (21b) elle-même raccordée à angle droit à un abrupt de retenue (21c) destiné à assurer avec la butée (18)
le verrouillage des deux éléments de boîtier entre eux. <IMAGE>
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